
Justyna Kociubińska: Jaka jest wielkość prowadzonego przez Pana gospodarstwa? 
Rolnik: - 17 hektarów. 

 
Ile osób pracuje w Pana gospodarstwie? 
- 4 osoby 
 
Jaki rodzaj produkcji, upraw, czy hodowli prowadzi Pan w swoim gospodarstwie? 
- Prowadzę hodowlę trzody. 
 
Dlaczego wybrał Pan ten rodzaj produkcji?  
- Ponieważ moje pola są w znacznej odległości od gospodarstwa co ogranicza rozwój hodowli 

bydła i dlatego skupiam się głównie na hodowli trzody 
 
Czy zamierza Pan kontynuować ten rodzaj upraw i hodowli, czy zamierza go rozszerzyć? 
- Jak najbardziej, dla rolnika gospodarstwo to całe jego życie nawet jeśli nie przynosi zysków,  

a rozszerzyć trzeba tym bardziej że w okolicy nie ma dużej konkurencji a trzoda to dobry biznes 
 
Jeżeli tak, to jakie rodzaje upraw lub hodowli zamierza Pan rozpocząć? 
- Uprawy to przede wszystkim zboże ale nie można określić gatunku ponieważ musi być 

wprowadzony płodozmian a jeśli chodzi o hodowlę to głównie świnie mięsne. 
 
Czym jest rolnictwo ekologiczne? 
- Rolnictwo ekologiczne czyli hodowla i uprawa bez nawozów sztucznych, hormonów wzrostu itp. 

czyli na naturalnych środkach. 
 
Czy uważa Pan, że istnieje duża ilość pośredników zainteresowanych produktami 

ekologicznymi? 
- Nie, nie uważam tak.  

 
 

O ekologii w rolnictwie z roln ikiem   
rozmawia Justyna Kociubińska 

 

Ziemia to całe życie 
 


